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PROTOKÓŁ NR 23/2013 
Z POSIEDZENIA 

KOMISJI O ŚWIATY, KULTURY I KULTURY FIZYCZNEJ 
RADY POWIATU NOWOTOMYSKIEGO 

z dnia 16 września 2013r. 
 

W posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej, które odbyło się w dniu 
16 września 2013r. w Sali Konferencyjnej Miejskiej i Powiatowej Biblioteki Publicznej w 
Nowym Tomyślu, udział wzięli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście: Janusz 
Daszkiewicz – Skarbnik Powiatu, Lucyna Kończal – Gnap – Dyrektor Miejskiej i Powiatowej 
Biblioteki Publicznej w Nowym Tomyślu, Monika Perz – Kierownik Wydziału Edukacji i 
Rozwoju oraz Pan Edmund śurek.  

Obecnych 4 członków Komisji. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Przewodniczący Komisji  powitał wszystkich członków Komisji oraz zaproszonych 

gości, następnie odczytał proponowany porządek obrad: 
1. Realizacja zadań Miejskiej i Powiatowej Biblioteki Publicznej oraz współpraca z 

bibliotekami gminnymi. 
2. Informacja o programie wspierania edukacji uzdolnionych uczniów szkół 

ponadgimnazjalnych, dla których organem prowadzącym jest powiat. 
3. Informacja z wyników egzaminów maturalnych oraz naboru do szkół na rok 

2013/2014. 
4. Analiza materiałów na sesję i zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu. 
5. Wnioski i opinie Komisji. Sprawy róŜne. 

Przewodniczący zapytał, czy do porządku obrad są jakieś uwagi? Uwag nie było.  
Przewodniczący poddał porządek obrad pod głosowanie.  
Wszyscy byli „za” jego przyjęciem.  

 
Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Panią  Lucynę Kończal – Gnap Dyrektora 

Miejskiej i Powiatowej Biblioteki Publicznej w Nowym Tomyślu. 
Dyrektor Miejskiej i Powiatowej Biblioteki Publiczn ej w Nowym Tomyślu 

Lucyna Kończal – Gnap – Podstawowym zadaniem nowotomyskiej ksiąŜnicy jest 
rozwijanie i zaspokajanie potrzeb czytelniczych i informacyjnych mieszkańców, 
upowszechnianie wiedzy i kultury oraz zapewnienie sprawnego funkcjonowania sieci 
bibliotecznej.  

Pani Dyrektor przedstawiła prezentację multimedialną dotyczącą działalności 
biblioteki, w szczególności działalności kulturalno – edukacyjnej, posiadanego księgozbioru, 
ilości zarejestrowanych czytelników. Pani Dyrektor poinformowała równieŜ, Ŝe Biblioteka 
bierze udział w Programie Rozwoju Bibliotek 

Podsumowując Pani Dyrektor zaznaczyła, jak waŜne jest skomputeryzowanie 
wszystkich bibliotek w Powiecie Nowotomyskim.  

Pani Kończal – Gnap szczegółowo omówiła takŜe informację o realizacji zadań 
ponadlokalnych wykonywanych przez bibliotekę w 2012 roku, która stanowi załącznik nr 2 
do protokołu.  

Przewodniczący zapytał, czy do Pani Dyrektor są pytania? Pytań nie było. 
 
W związku z brakiem pytań, Przewodniczący przeszedł do punktu 2 porządku obrad i 

poprosił Panią Monikę Perz o zabranie głosu.  
Monika Perz Kierownik Wydziału Edukacji i Rozwoju  – Stypendia dla uczniów 

przyznawane są na podstawie uchwały nr VII/66/2011 Rady Powiatu Nowotomyskiego z dnia 
29 czerwca 2011r. w sprawie przyjęcia programu wspierania edukacji uzdolnionych uczniów 
szkół ponadgimnazjalnych, dla których organem prowadzącym jest Powiat Nowotomyski. 
Dyrektorzy szkół składają wnioski o przyznanie stypendium dla uczniów swoich szkół do 
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dnia 15 sierpnia danego roku kalendarzowego. Zarząd Powiatu rozpatruje te wnioski w 
terminie do 15 września danego roku kalendarzowego. W tym roku na ten cel przeznaczono 9 
tys zł, a złoŜonych zostało 17 wniosków. Wszyscy zgłoszeni uczniowie spełnili wymagania i 
otrzymali stypendia w kwocie 525 zł.   

 
Przewodniczący zapytał, czy do tej informacji są pytania? Pytań nie było, w związku 

z czym Przewodniczący poprosił Panią Monikę Perz o przedstawienie punktu 3 porządku 
obrad. 

Monika Perz Kierownik Wydziału Edukacji i Rozwoju  przedstawiła dane 
dotyczące wyników z egzaminu maturalnego w 2013r. według stanu na dzień 2.07.2013r. 
oraz nabór do szkół w latach 2012 i 2013, które stanowią załącznik nr 3 do protokołu.  

Przewodniczący podziękował p. Kierownik i przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad: „Analiza materiałów na sesję i zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu”.  

Przewodniczący poprosił Skarbnika o przedstawienie uchwał dotyczących budŜetu 
Powiatu. 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Powiatu Nowotomyskiego na lata 2013 – 2022, 

Skarbnik  – Dokonuje się zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej w związku z 
planowanym zmniejszeniem rozchodów budŜetu powiatu o kwotę 1.691.078,00 zł 
dotyczących zabezpieczenia głównie wydatków dotyczących oświaty, administracji oraz 
planowanym zmniejszeniem dochodów z tytułu odpłatnego nabycia prawa własności w 
miejscowości Stary Tomyśl o kwotę 1.000.000,00 zł. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany budŜetu Powiatu na rok 2013, 
Skarbnik  – Zmniejsza się dochody budŜetowe o kwotę 1.017.809 zł. Dochody 

budŜetowe po zmianie wynoszą 57.359.561 zł, z tego dochody bieŜące wynoszą 53.932.016 
zł, a dochody majątkowe wynoszą 3.427.545 zł. Zwiększa się wydatki budŜetowe o kwotę 
673.269 zł. Wydatki budŜetu po zmianie wynoszą 54.937.938 zł, z tego wydatki bieŜące 
wynoszą 52.523.472 zł, wydatki majątkowe wynoszą 2.414.466 zł. Wydatki bieŜące 
obejmują: wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń w kwocie 31.414.682 zł, dotacje w 
kwocie 2.518.415 zł oraz wydatki na obsługę długu w kwocie 850.000 zł. Zmniejsza się 
planowaną kwotę rozchodów budŜetu o kwotę 1.691.078 zł w związku z pilnymi potrzebami 
w oświacie, administracji i zmniejszeniem wpłat z tytułu odpłatnego nabycia prawa 
własności, spowodowanym przedłuŜającymi się pracami nad zatwierdzeniem planu 
zagospodarowania przestrzennego wsi Stary Tomyśl. Zwiększa się plan rezerw: rezerwę 
ogólną o kwotę 175.604 zł, rezerwę celową na wydatki bieŜące jednostek oświatowych o 
kwotę 600.000 zł.  

Przewodniczący zapytał, czy są pytania lub uwagi? Pytań i uwag nie było.  
Przewodniczący poddał projekty uchwał pod głosowanie. 
Wszyscy członkowie Komisji jednogłośnie głosowali „za” pozytywnym 

zaopiniowaniem przedmiotowych projektów uchwał. 
 
Przewodniczący przeszedł do kolejnych punktów porządku obrad XXV sesji. 
Projekt uchwały w sprawie projektu „Termomodernizacja obiektów uŜyteczności 

publicznej w powiecie nowotomyskim”. 
Przewodniczący zapytał, czy są pytania lub uwagi? Pytań i uwag nie było.  
Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Wszyscy członkowie Komisji jednogłośnie głosowali „za” pozytywnym 

zaopiniowaniem przedmiotowego projektu uchwały. 
 
Projekt uchwały w sprawie kształcenia uczniów klas wielozawodowych w zakresie 

teoretycznych przedmiotów zawodowych. 
Przewodniczący zapytał, czy są pytania lub uwagi? Pytań i uwag nie było.  
Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
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Wszyscy członkowie Komisji jednogłośnie głosowali „za” pozytywnym 
zaopiniowaniem przedmiotowego projektu uchwały. 

 
Projekt uchwały w sprawie podniesienia wysokości wynagrodzeń dla rodzin 

zastępczych zawodowych, rodzin zastępczych zawodowych specjalistycznych, prowadzącego 
rodzinny dom dziecka, rodzin zastępczych pełniących funkcję pogotowia rodzinnego oraz 
rodzin pomocowych. 

Przewodniczący zapytał, czy są pytania lub uwagi? Pytań i uwag nie było.  
Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Wszyscy członkowie Komisji jednogłośnie głosowali „za” pozytywnym 

zaopiniowaniem przedmiotowego projektu uchwały. 
 
Projekt uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej wydania opinii w sprawie 

skargi. 
Przewodniczący zapytał, czy są pytania lub uwagi? Pytań i uwag nie było.  
Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Wszyscy członkowie Komisji jednogłośnie głosowali „za” pozytywnym 

zaopiniowaniem przedmiotowego projektu uchwały. 
 
Oświadczenie Rady Powiatu Nowotomyskiego w sprawie interpelacji radnego 

Ireneusza Kozeckiego. 
Przewodniczący zapytał, czy są pytania lub uwagi? Pytań i uwag nie było.  
Przewodniczący zapytał, kto jest za przyjęciem oświadczenia. 
Członkowie Komisji głosowali „za” przyj ęciem oświadczenia, przy jednym głosie 

„wstrzymuj ącym się”.  
 
Przewodniczący poinformował członków Komisji, Ŝe sprawozdanie z działalności 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej imienia doktora Kazimierza Hołogi 
w Nowym Tomyślu za okres od 1 stycznia do 30 czerwca 2013r. zostanie dokładnie 
omówione przez Dyrektora SP ZOZ na posiedzeniu Komisji Zdrowia i Polityki Prorodzinnej.  

 
 
Przewodniczący przeszedł do punktu: Wnioski i opinie Komisji. Sprawy róŜne. 
Przewodniczący poinformował, Ŝe kolejne posiedzenie Komisji odbędzie się 

wspólnie z Komisją Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska w Zespole Szkół Rolnicze 
Centrum Kształcenia Ustawicznego w Trzciance.  

Przewodniczący zapytał, czy są jakieś wnioski lub opinie?  
Zgłosił się Edmund śurek, który poprosił aŜeby przy następnym sporządzaniu 

sprawozdań, szczególnie przez SP ZOZ, były numerowane strony. 
Z uwagi na brak dalszych wniosków i uwag Przewodniczący podziękował wszystkim 

za udział w posiedzeniu i zakończył spotkanie. 
 
 

                       Przewodniczący 
Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 
 

       /-/ Tomasz Szczechowicz 
 
 
 
Protokolant:  
Agnieszka Henicz 


